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Protokoll styremøte  

INNLANDET GYMNASTIKK- OG TURNKRETS 2023 
 

Møtenummer:  6 - 2023 

Sted:   Teams 

Dato:   Onsdag 28.september 2023  

Tid:   Kl. 19 – 20.55 

Til stede:  Gry Høgberg, Silje Bjørgeengen, Johanna Brandsegg, Christine Hegstad, Hedvig 

Selnes, Håkon Eggen, Anne Lene Strand Alme og Anne-Kristin Sollid fra 

administrasjonen.  

Forfall:  Tage Nilsen, Josefine Andreassen og Karoline Lund Bergset 

 

    

Sak Saksinnhold Ansvar 

36-23 Referater og infosaker 

a) Referat fra Styremøte 5 – 23: Kommentar: Håkon får støtte til trener 

1, ikke trener 2, som det stod i sist referat. Ellers godkjent.  

b) Oppdatering fra strategiseminar: Gry orienterte fra seminaret. 

Hovedinnholdet var arbeid med ny strategisk plan, som skal 

godkjennes på forbundstinget til våren. Ny plan bygger på Idrettens 

vil (NIF sin nye strategiske plan). Det er ønske om en spissere og 

mer målrettet (prioritert) plan. Det ble jobbet i grupper i helgen. 

Arbeidsgruppa vil ta med seg innspillene og utarbeide et utkast til 

plan, som så skal ut på høring i hele organisasjonen.   

Ellers kom det frem at forbundet sliter økonomisk. Noe som igjen vil 

kreve en strengere prioritering fremover. Det var en god dialog om 

økonomiflyten under samlingen. 

 

 

17-23 Utvalgsmedlemmer framover – Hvem fortsetter/behov for nye?  

Tropp: Det er plass til flere dersom noen ønsker å være med. Konkret 

forslag som kom i møtet, spille inn til leder.  

Bredde: Her trengs det flere medlemmer. Karoline følger opp tidligere 

medlemmer. Gry og Anne-Kristin følger opp konkrete personer og klubber.  

RG og gymhjul: Ønsker seg flere medlemmer. Silje følger opp konkret 

forslag.  

Anlegg og utstyr: Det er ønske om flere medlemmer. Gry og Christine 

forespør aktuelle i egne klubber.  

 

Josefine 

 

Karoline, Gry og 

Anne-Kristin  

Silje 

 

Gry og Christine 

30-23 Kurshelgen 2023 

Utdanningsutvalget og Anne-Kristin har hatt et felles møte. Det gjenstår 

enda en del avklaringer i forhold til økonomi, kursbeskrivelser og 

oppgavefordeling. Det er et mål å få ut invitasjonen denne uken.  

 

Johanna, Hedvig 

og Anne-Kristin 

37-23 Regnskapsrapport 

Anne Lene presenterte rapporten pr. 31.08.23.  

Tilskuddsordningen til klubbene. Utvalgsledere oppfordres til å minne 

aktuelle klubber som har planlagte arrangement, om å søke.  

Styre og utvalgsledere (valgt på tinget) må sende inn honorarkrav i Visma i 

løpet av okt. eller nov. Utbetaling den 20. dersom krav er sendt inn før den 

10.  

Alle utvalgene må sjekke sitt budsjett og forbruk, slik at avsatte penger blir 

brukt før nyttår.  

 

 

Anne-Kristin 

Utvalgsledere 

 

Styre og 

utvalgsledere 

Utvalgsledere 

38-23 Barnekretsturnstevnet 2024  

Foreløpig dato fra arrangør er 8. – 9.juni. Vi venter på endelig bekreftelse før 

vi publiserer det i terminlisten.  

Gry ønsker et møte med utvalget. Det må settes fokus på å samkjøre 

tidligere retningslinjer.  

 

Karoline/Gry  
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39-23 Kommende arrangement 

Turn: Cup 3 er gjennomført. Cup 4 kommer i nov. Så kommer 

Norgesfinalen, med uttak og tilhørende samling. Det har ikke vært 

gjennomført noen samling enda. Utvalget har hatt liten kapasitet til dette. 

Det må tenkes nytt og gjerne enklere. Klubber som vil være teknisk 

arrangør tilbys kr. 10 000 pr. samling.  

Tropp: Det blir guttesamling på Vardal 7.oktober, KM 28.okt på Rena og 

Opplandspokalen april 2024. Det er i dialog med Oslo Turn angående 

samling der med troppsturnere. Ingen dato eller opplegg for dette enda. 

Gymhjul: KM 28.okt. Det en utfordring å få tak i dommere. Håper på en 

samling i slutten av november. 

Utdanning: Det er stor aktivitet på kurs. Trener er helg 2 står på trappene, 

med fullt kurs. Se eget punkt om kurshelg.  

Para: Det blir Para Gym Challenge på Elverum 18.-19.nov. – en nasjonal 

samling også for klubber som ikke har egne paraparti pr. i dag.  

Ungdom: Det blir en felles trening for programmet til Eurogym i nov. 80 

stykk fra 5 klubber i IGTK har meldt interesse for arrangementet i form av 

interessepåmelding. Det er søkt om støtte hos Sparebankstiftelsen.  

 

Utvalgsledere 

40-23 Eventuelt 

*I forbindelse med evaluering organisasjonsgjennomgangen er det sendt ut 

et spørreskjema til kretsene. Gry svarer, men vil sende noen spørsmål 

videre til aktuelle i styre og utvalg, og ber om tilbakemelding pr. e-post.  

*Webinar IIK: Idrettskretsen har hatt et webinar: fra klubbhus til aktivitetshus. 

Dette er et prosjekt der en kan søke om midler til forprosjekt i forbindelse 

med tilbygg/ombygg for flere brukere. Gry deltok fra IGTK. Fanger vi opp 

noen aktuelle, så spre informasjonen.  

 

 

 

Ref.: Anne-Kristin Sollid, 

Organisasjonskonsulent NGTF  

 


